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Hoe gaat het met de inzet vanuit ons als gemeente? 
Er lopen veel initiatieven voor grootschalige opwek (wind en zon). Deze initiatieven 
vragen in Corona-tijd meer ureninzet dan normaal omdat bijeenkomsten en overleggen 
digitaal moeten. Dat leidt enerzijds soms tot misverstanden en mailverkeer over en weer. 
Anderzijds zien we dat betrokkenheid van inwoners groot is, misschien wel dankzij de 
overleggen in digitale vorm. Doorgaans verlopen deze overleggen erg gedisciplineerd.

Ook de voorbereiding van de Regionale Energiestrategie gaat op een andere manier. Er 
is minder interactie mogelijk, het creatieve ontwerpproces lukt niet zoals dat was 
bedacht. De geplande vaststelling op 1 juli van het RES door gemeenteraden is 
verschoven naar oktober 2021.

Door de extra aandacht die opwekinitiatieven en de voorbereiding van de RES vragen, 
blijven andere zaken liggen. Zoals bijvoorbeeld de uitvoering van de motie eigen energie-
opwek en de motie stimulering zonnedaken.

De fysieke controles bij woningen en bedrijven hadden we gepland om te controleren of 
gesubsidieerde maatregelen ook daadwerkelijk zijn toegepast. Ook in de 2e helft van 
2020 konden ze niet plaatsvinden. ODA heeft 14 van het geplande aantal van 55 
energie(EML)-controles niet kunnen uitvoeren. Deze worden ingehaald in 2021. 

Het maken van de transitievisie warmte besteden wij uit aan een extern bureau. Deze 
moet eind 2021 worden vastgesteld.

Hoe gaat het met de inwoner?
Buurtbijeenkomsten en -processen voor collectieve acties als warmtefoto’s en 
isolatiemaatregelen verlopen met beperkter bereik, trager en suboptimaal. Dit geldt ook 
voor participatie-trajecten met omwonenden bij grootschalige zonakkers.

Bij het energieloket lopen de aanvragen voor subsidies en verduurzaming van woningen 
gewoon door. Dat betekent dus dat de investeringsbereidheid van woningeigenaren niet 
afneemt.

Veel activiteiten met en voor Berkellandse ondernemers lopen vertraging op of schuiven 
door tot ‘na corona’. De prioriteit bij ondernemers ligt niet bij energie. De geplande opstart 
van nieuwe activiteiten, kost meer ureninzet en heeft een langere doorlooptijd. Ondanks 
dit alles merken we wel een ‘kom op, we maken er het beste van’ mentaliteit bij onze 
maatschappelijke partners.

Wat zijn de verwachtingen voor de (middel)lange termijn?
COVID heeft voor de langere termijn niet zoveel effect.

Financiën/middelen
Er zijn voor dit programma voldoende financiële middelen om ook externen in te 
schakelen voor klussen. Maar dit is niet altijd de oplossing voor de grotere urenbelasting 
door corona bij de vaste interne capaciteit. De structurele taken zijn moeilijk te verlichten 
door tijdelijke inzet.
Budgetten spreken we daarom niet aan in de mate die we bedacht hadden. Dat is niet 
erg. Het betreft projectbudgetten die later kunnen worden uitgegeven.


